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Til bestyrelsesmedlemmerne i ”Nr. Vedby skole & Børnehus” 

BESTYRELSESMØDE   
12. december ´23 (kl. 17.00 – 19.30) 

- Fraværende: Lærke, Simon, Charlotte 

- Kommentar til dagsorden:  

- Godkendelse af referat fra sidste møde: 

 

Kortere orienteringspunkter (ca. ½ time) 

1. Kort nyt fra formand og ledelse (PTP – ansættelsesstop, Fællesskabsstrat., ”Barnets Lov”) 
Ledelsen informerer PTP – personale tilpasningsprocessen tidligere Nørre Vedby mødet, en proces 
hvor kommunens skolers samlede personale antal tilpasses til det aktuelle børnetal. Pt. er 
børnetallet faldende i kommunen. Grundet dette har forvaltningen indført ansættelsesstop for 
skoleområdet. 
Ledelsen informerer om fællesskabsstrategien – formålet er et løse den stigende udfordring med et 
stigende antal segregerede elever og hertil de økonomiske udfordringer, der knytter sig til dette. 
Barnets lov træder i kraft fra 1. jan. Personalet blev informeret i sidste uge. 
Der er ikke afgivet høringssvaret ifm. SFO Nødpasning mellem jul og nytår. 
Børnehuset arbejder med at få skabt et børneråd – som skal arbejde som et før-elevråd. 
Der er ansat en ny SFO-pædagog, som er tiltrådt i stillingen. 
Autismeafdelingen har haft en opsigelse blandt lærerne. Der er ansat to tidsbegrænsede pædagoger 
i autismeafdelingen. Lønforhandlingerne er stadig i gang. 
Autismeafdelingens handle- og udviklingsplaner er færdiggjort pr. 1. dec. 
Pt. er der mange børn i autismeafdelingen, hvilke giver udfordringer ift. plads.  

 
2. Kort nyt fra elevrådet 

Elevrådet ønsker at datoerne for de kommende bestyrelsesmøder placeres. 
 

3. Kort nyt fra personalet 
Almen – December er i gang og derfor er der en del anderledes aktiviteter. Skolen er desværre ramt 
af en del personalesygdom. 
Børnehuset – Har haft besøg af julemand, der har været holdt julefrokost og julegaverne er snart 
færdige. Ledelsen takker forældreforeningen for deres indsatser ift. børnenes trivsel.  
Det næste halve år er der to studerende – en i Børnehuset og en i autismeafdelingen. 
Autismeafdelingen juler også – en del elever deltager i almendelens adventssamlinger. 
 

 

Til drøftelse, og evt. beslutning (ca. 2 timer) 

 

Ca. kl. 17.30: 

 

4. Mødedatoer i næste semester (jul til sommer) (PH) 

Onsdag d. 24. jan. 2024, torsdag d. 22. feb. 2024, mandag d. 18. marts 2024, tirsdag den 23. april 

2024, torsdag den 23. maj 2024 og mandag den 17. juni 2024. Alle møder afholdes fra kl. 17 – 

19.30. 

 

5. Orientering om Regnskab 2023 – fremskrevet! (ST) 

Forventet regnskab for 2023 – Børnehus forventet lille overskud, SFO forventet lille underskud, 

autismeafdelingen – forventet lille overskud og almendelen og inklusion – forventet underskud på ca. 

400000 kr. Det er primært inklusionspuljen, der generer underskuddet. Samlet forventer skole og 

børnehus at regnskabet ender tæt på et nul. 

 

6. Principper for ”Skole-hjem-samarbejdet” vs brug af Meddelelsesbog. (AK) 
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. 

      Fremlæggelse fra udvalg – til godkendelse? 

Udvalget har udarbejdet et forslag til nye principper for skolehjemsamarbejdet. Principperne 

har været i høring blandt ledelse og personaler. 

Forslaget er drøftet og flere tilføjelser er foreslået. Princippet renskrives og sendes til 

bestyrelse og medarbejder. Beslutning på næste bestyrelsesmødet. 

 

7.   Tovholder for løbende revidering af skolens principper (PH) 

      Herunder stillingtagen nu: Opsamling på princip-punkt om især brug af mobiltelefoner 

      Hvad er næste ”Princip-punkt”, bestyrelsen ønsker at revidere? 

Formand efterlyser en tovholder fra bestyrelsen, der kan have overblikket over principperne. 

Jeanette melder sig som tovholder og Simon er foreslået som med-tovholder sammen med 

Jeanette. Fremadrettet vil bestyrelsen have et princip-punkt, som fast punkt på dagsordenen. 

Pt. har skolen et princip om brug af digitale enheder, som ikke er håndhævet, men som er 

offentliggjort på hjemmesiden. Beslutning – Princippet fjernes fra hjemmesiden og 

genbehandles i bestyrelsen i 2024. 

   

 

8.   Kost & Måltidspolitik i Ønskeøen (SR) 

      Kunne denne anledning bruges til i særlig grad at promovere børnehaven? 

Ledelsen ønsker et udvalg til at arbejde med kost og måltidpolitik i Ønskeøen – Beslutning udvalget består 

Susan, Berrit, Jeannette og Janni. 

 

 
Ca. kl. 18.30: 

Pause – med lille julefrokost  
Ca. kl. 19.20: 

 

 

 

 
 Ca. kl. 19.20: 

 

9.   Eventuelt. 

 Nyt punkt til nyt fra forældrebestyrelsesrepræsentant som nyt pkt. 4 

 Opmærksomhed på ikke at aflyse bestyrelsesmøderne 

 Formand og Steen opfordrer bestyrelsen til at bidrage til dagsordenen. 

 

 

Forberedelse af bespisning næste gang:                            


